
   

 

NOTATKA Z II FORUM MIESZKAŃCÓW 

OSIEDLA PIEKŁO 

 

Miejsce: Świetlica w Antoniowie, ul. Spacerowa 4 

Data: 19 listopada 2024 r. 

Godzina: 17:00 

Prowadząca: Dominika Dubiel 

Liczba uczestników: 1 

 

Liczba zgłoszonych pomysłów: 4 

Liczba projektów przedstawionych na spotkaniu: 3 

Kwota przeznaczona na realizację zadań osiedlowych w roku 2025: 73 675,60 zł 

 

Przebieg spotkania 

Po otwarciu spotkania Prowadząca przedstawiła wyniki weryfikacji merytoryczno-prawnej 

projektów wypracowanych w ramach I Osiedlowego Forum Mieszkańców. Plac zabaw został 

negatywnie zweryfikowany. Powód negatywnej weryfikacji został podany podczas spotkania, ale 

informacje można uzyskać również bezpośrednio w Wydziale Organizacji Pozarządowych i Aktywności 

Obywatelskiej. 

Na spotkaniu zostały zaakceptowane  zaproponowane 3 projekty do realizacji, mieszcząc się w kwocie 

przeznaczonej na osiedle. 

Projekty wybrane do realizacji na rok 2025: 

 

• Utwardzenie  terenu przy blokach na ulicy Jasnej 47F  

Szacunkowy koszt realizacji: 32 000 zł 

 

• Utwardzenie drogi wzdłuż budynków Jasna 47F-H 

Szacunkowy koszt realizacji: 33 000 zł 

 

• Montaż ławek na osiedlu  

Szacunkowy koszt realizacji: 8 675,60 zł 

 

 

Karty projektów z dokładniejszym opisem znajdują się w zakładce osiedlowej na stronie 

twojadabrowa.pl  

 



   

 

Łączna szacunkowa kwota projektów zarekomendowanych do realizacji: 73 675,60 zł 

 

 

Następne spotkanie: W związku z faktem, iż podczas spotkania zostały zaakceptowane projekty do 

realizacji w roku 2025, było to ostatnie spotkanie w ramach X edycji DBP dla osiedla Piekło. 

 

Sporządziła: Dominika Dubiel 

Zatwierdziła: Agnieszka Sienkiewicz-Ćwik 


